
Vereniging Dorpsbelangen Verslag bestuursvergadering 12 april 2023 

Aanwezig: Ben, Rudolf, Janke, Saskia Holla, Agnes, Oscar, Geerd en Myra Schlangen, Simon, Gerda, 

Lina, Klaske, Mannie, Alex, Arie, Marco, Manja, Natasja, Janneke, Jonny, Henrie, Gerben, Drewes, 

Jolanda Martini 

1. Opening: Ben heet ons van harte welkom en alle aanwezigen noemen hun naam voor de 

aanwezigheidslijst.  

2. N.a.v. verslag vorige bijeenkomst: het verslag van de vorige bijenkomst wordt in de aangepaste 

vorm alsnog op de website geplaatst.  

3. Openbare verlichting: de uitkomsten van de enquête zijn verstuurd via de dorpsmail en naar de    

gemeente. Over het algemeen is het zo dat mensen overwegend positief zijn over de beleving van de 

hoeveelheid licht tot 22:00 uur en na 06:00 uur. In de periode daartussen wordt merendeels 

gevonden dat de verlichting lager afgesteld kan worden, of gedeeltelijk uitgeschakeld. 

Vleermuizenwerkgroep Groningen heeft een aanbeveling gestuurd op basis van twee metingen in de 

eerste twee decennia van 2000. In het kader van onze beleving van lichtvervuiling en ons streven 

naar energiebesparing kunnen deze aanbevelingen bijdragen aan beperking van verlichting vlak na 

zonsondergang en vlak voor zonsopkomst.  Met de gemeente Het Hogeland (Wouter Pot)  is 

afgesproken dat er eerst foto’s gemaakt worden van het huidige verlichtingsniveau (om te 

vergelijken met de foto’s vóór de proef) en dat er dan gekeken wordt naar mogelijkheden van 

verdere vermindering van het lichtniveau.  

4. Kinderopvang: er heeft een informatief gesprek plaatsgevonden met de Gemeente. Door de 

gemeente is gezegd dat de kans van slagen op de voorgestelde plek voor de kinderopvang, nihil is. 

Dit besluit staat nog niet zwart op wit, maar het lijkt erop dat de kinderopvang uitgesloten is. Merel 

de Groot, de initiatiefneemster is hiervan op de hoogte.  

5. Advies evenementenweide: er is een globaal plan voor verharding ingediend namens de Vrolijke 

Stokers. Advies is hierop ingewonnen bij de Dorpstuingroep en de Boswerkgroep. De Dorpstuingroep 

heeft in een korte mail afwijzend gereageerd. De boswerkgroep (Maarten) heeft een uitgebreide 

reactie gegeven. De dorpstuingroep ondersteunt dit advies en heeft de reactie doorgestuurd naar 

het bestuur. Vandaar dat deze reactie als ingekomen stuk is behandeld. Er is geen draagvlak voor op 

basis van de informatie die Dorpsbelangen heeft ontvangen. Vereniging Dorpsbelangen heeft een 

beheersovereenkomst met de Gemeente. De praktische uitvoering daarvan ligt bij de Dorpstuingroep 

en de Boswerkgroep. Aan de beheersovereenkomst ligt een plan, gebaseerd op ecologische 

benadering van het voormalige voetbalveld, ten grondslag. Alle nieuwe ideeën kunnen worden 

ingebracht en zullen worden bekeken. Bij behoefte aan nadere invulling van het plan voor verharding 

van (een gedeelte van) de graasweide kan een uitgewerkt plan worden ingediend en op een 

netwerkavond worden besproken, opdat iedereen zijn of haar mening kan geven en een besluit kan 

worden genomen. Helder is dat zo’n besluit moet passen in de ecologische waarden die aan het 

beheerplan voor het voormalige voetbalveld ten grondslag liggen.   

6. Inspiratiecafé wonen: KNHM Groningen houdt op 9 mei een inspiratiecafé wonen. De 

aankondiging is op info@denandel.nu binnengekomen en zal worden doorgegeven aan de 

werkgroep die zich met wonen en Tiny Houses bezighoudt.   

7. Aanvraag dorpsbudget Tiny Turkey: er is een dorpsbudget aangevraagd voor een stichting Tiny 

Turkey. Rudolf licht toe dat het voorstel voor een aparte Stichting vragen heeft opgeroepen vanuit 

verschillende rechtspersonen. Daarom is voorgesteld dat het Tiny Turkey project onderdeel wordt 
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van Vereniging Dorpsbelangen. Een groep mensen gaat kijken of er een parkje/gebiedje haalbaar is. 

Voor zo’n haalbaarheidsonderzoek wordt nu een dorpsbudget voorbereid. Het idee is dat dat 

haalbaarheidsonderzoek binnen een jaar klaar moet zijn. Naar aanleiding van de uitkomsten wordt 

gekeken hoe verder.      

8. Communicatie naar de gemeente: Ben heeft geregeld contact met de dorpscoördinator Froukje 

Stiekema. Dorpsbelangen wil op de hoogte gehouden worden van aanvragen die vanuit het dorp 

gedaan worden richting gemeente.   

9. WVTTK: de Mobiliteitsvisie is door de Gemeente uitgegeven. Deze is positief ontvangen door het 

bestuur. De gemeente wil onder andere fietspaden aanleggen: “Ruim baan voor fietsers en 

wandelaars.” Een fietspad naar Rasquert is voor en Andel van groot belang. Mogelijk wordt dit in de 

nabije toekomst wel bespreekbaar.  

Hoe staat het met de beweegtuin? Dat is niet duidelijk. Agnes heeft hierover contact gezocht met de 

gemeente, maar een antwoord blijft uit. Stichting Jeugdwerk houdt zich bezig met de beweegtuin. 

Ben zal over de communicatie met de gemeente contact opnemen met Froukje Stiekema.  

10. Rondvraag: Gerda wil duidelijkheid hebben over het vervolg van de evenementenweide. Het is 

wenselijk dat de aankondiging voor een openbare vergadering eerder geplaatst wordt op de 

dorpsmail.   

11. Sluiting: Voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering 

12. Jaarverslag en begroting: met grote dank aan Rudolf. Aanvragen die bekostigd worden uit het 

budget, moeten van tevoren gemeld worden en niet achteraf. Vanwege de hogere kosten, wordt de 

contributie verhoogd van €5 naar €7,50 per huishouden. Een ledenwerfactie wordt gestart.  

Over de vorm van de bestuursvergaderingen gaat het bestuur duidelijker en tijdiger communiceren 

via de dorpsmail. De vergaderingen zullen afwisselend openbaar en besloten plaatsvinden, zowel om 

de vergaderdruk te beperken, als om kosten te besparen. De notulen naar aanleiding van zowel de 

open als de besloten vergaderingen zullen inzichtelijk geplaatst worden op de website van Den 

Andel. Eerstvolgende besloten overleg zal plaatsvinden op dinsdag 16 mei a.s. 

 

 


